

路跑資訊 NSRRC-RUN Information

今年適逢用戶年會第 25 屆，9 月 18 日（三）早上 08:20 ~ 09:20 舉辦路跑活動，一同穿梭環繞中心儲存環，歡迎踴躍報名參加（名額限 250 名）。

To celebrate the 25th Users' Meeting, NSRRC will hold a race from 08:20 to 09:20 on September 18th (Wednesday). The course follows paved paths along the storage rings. All attendees of this year's Users' Meeting are welcomed to join (max. 250 runners).

路跑路線圖如下：

Course Map:



自 行光大樓 1 號門口 報到（需蓋章）後，沿 紅線 --- 紫線 --- 接 紅線 跑至 研光大樓 19 號門口，領取紀念品（後背包）& 蓋章。

All runners are required to sign in and get a stamp at the **Entrance 1**, where the running course starts. From the startline, runners head north on the **RED route** and then continue on the **PURPLE route**. At the end of the **PURPLE route**, turn left on the **RED route** before stopping at the Check Point 1 (**Entrance 19**) to claim an award (souvenir bag) and get another stamp.

再沿 **紅線** 至 **行光大樓 1 號門口**，領取礦泉水 & 蓋章，再至 **活動中心 報到處 5 號門** 領取早餐，即完成此次路跑活動。

Keep on the **RED route** looping around the TPS and the TLS before plunging back into the **Entrance 1** (Check Point 2). After getting a bottle of water and another stamp, run directly towards the Finish Line at the **Entrance 5** and receive your breakfast pack.

請依路線完成。

Please follow the running course.

若想挑戰自我，可依圖示自 **紅線** 起跑後，沿 **橘線** 進行後再銜接 **紅線**，可享受更多大自然的芬多精喔！

Challenge takers could jog on the **ORANGE route** instead of the **PURPLE route** after exiting and before re-entering the **RED route**. You will be refreshed by fendofine!

